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El president de l'FCF s'ha reunit amb Felipe López i Francesc Manchado per valorar

l'inici de les competicions i les subvencions rebudes.

El president de l'FCF, Joan Soteras, ha rebut a la seu central de l'FCF els representants

dels clubs catalans de categoria nacional per escoltar les seves reflexions en l'inici de les

competicions  i  fer  balanç  de  les  subvencions  rebudes.  Felipe  López,  president  del

Cerdanyola del Vallès FC, és el representant dels clubs catalans de la Segona Federació

a la RFEF, mentre que Francesc Manchado, president del CP San Cristóbal, representa

els clubs catalans de la Tercera Federació a l'ens federatiu del futbol espanyol. 



Felipe López explica la seva funció com a enllaç dels equips catalans amb la RFEF: "Fem

arribar les necessitats i inquietuds dels clubs catalans a la Federació Espanyola respecte

al funcionament i el dia a dia de les entitats". Per la seva banda, Francesc Manchado

valora l'ampliació dels grups de la Tercera Federació: "Penso que és molt positiu i, a més,

suposa que dos equips catalans han mantingut la categoria. Tant per als jugadors com

per als aficionats és satisfactori prolongar unes setmanes la competició". 



Les subvencions, aplaudides pels clubs catalans 

"Les  subvencions són essencials  per  cobrir  les  despeses  que suposa competir  a  la

Segona Federació,  hi  ha  una quantitat  base  i  unes  altres  variables  en  funció  dels

desplaçaments i altres qüestions", assegura López. A més, Francesc Manchado afegeix

que "els ajuts econòmics permeten a clubs sense tant múscul econòmic competir en

categories nacionals i això fa un bé en el futbol". 
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https://www.youtube.com/watch?v=F-AoYHnjXNY

